
 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA RADY OSIEDLA  
ZAWADZKIEGO-KLONOWICA                                                                                              

                                   W DN. 03.12.2015r. 
 

    Zebranie prowadził  Przewodniczący Rady Osiedla Zawadzkiego-Klonowica Jerzy Pawlik. 
Po stwierdzeniu quorum załącznik nr 1 (obecnych 12-tu Radnych)  zapoznał zebranych z 
porządkiem obrad załącznik nr 2.  

Porządek obrad został przyjęty przy 12 głosach za. 
Sekretarz Barbara Świętochowska odczytała protokół z posiedzenia Rady Osiedla  w dniu  
3.11.2015r. 
Protokół został przyjęty przy 12 głosach za. 
       Przewodniczący Rady Osiedla Jerzy Pawlik omówił plan rzeczowo finansowy na rok 
2016 oraz zmiany w zasadach finansowania niektórych kosztów Rady. 
Po dyskusji  poddał pod głosowanie uchwałę nr 19/15 w sprawie planu rzeczowo finansowego 
na 2016 rok – wydatkowanie kwoty budżetu Rady na finansowanie działalności statutowej. 
 
Uchwała została przyjęta przy 12 głosach za. 
 
      Omówiono organizację Wieczoru Wigilijnego dla mieszkańców osiedla. 
Przewodniczący Rady Osiedla przedstawił  oferty firm które wpłynęły w związku z 
organizacją Wieczoru Wigilijnego i  lokalizację poszczególnych  lokali : 

 CEREMONIA przy ul. Janickiego, 
 Pod Różami przy ul. Klonowica,  
 Tawerna przy ul. Boh. Warszawy.  

Przy wyborze firmy kierowano się ceną i odległością lokalu od osiedla ze względu na wiek 
zaproszonych gości. 
       Po dyskusji  Przewodniczący RO poddał pod głosowanie uchwałę nr 20/15 w sprawie 
organizatora Wieczoru Wigilijnego. Organizację Wigilii powierzono firmie „RISOTO’ przy 
ul. Janickiego 33. 
 
Uchwała została przyjęta przy 12 głosach za. 
 
       Przewodniczący RO omówił zmianę uchwały  NR XI/10/2015  dotyczącą przeznaczenia 
kwoty 6000,- zł (3000,- zł z budżetu RO oraz 3000,- zł z funduszy przyznanych przez komisję 
ds. Inicjatyw Społecznych ) na organizację „Wieczoru Wigilijnego. 
       Po dyskusji poddał pod głosowanie uchwałę Nr 21/15 zmieniającą uchwałę  Nr XI/10/15. 
dotyczącą przeznaczenia kwoty 4000,- zł (1000,- zł z budżetu RO oraz 3000,- zł z funduszy 
przyznanych przez komisję ds. Inicjatyw Społecznych ) na organizację „Wieczoru 
Wigilijnego. 



 

Uchwała została przyjęta przy 12 głosach za. 
 
       Przewodniczący RO zapoznał zebranych ze zmianą  uchwały  Nr XIII/10/2015  
przeznaczenia kwoty 1500 zł. na rzecz kół zainteresowań „Miejsce Dzieci Wśród Innych” – 
zakup gier planszowych, art. do rysowania i malowania itp., „Koło Haftu” zakup akcesoriów 
do haftu ręcznego oraz dla zespołu „Damy Radę” 
Po dyskusji Przewodniczący RO poddał pod głosowanie uchwałę Nr 22/15 dotyczącą 
przeznaczenia kwoty 2 300 zł. na rzecz kół zainteresowań „Miejsce Dzieci Wśród Innych” – 
zakup gier planszowych, art. do rysowania i malowania itp., „Koło Haftu” zakup akcesoriów 
do haftu ręcznego oraz dla zespołu „Damy Radę” zmieniającą uchwałę  Nr XIII/10/15 w 
sprawie wsparcia kół zainteresowań przy RO. 
 
Uchwała została przyjęta przy 12 głosach za 
 
       Przewodniczący RO omówił uchwałę Nr 23/15 – przyznanie diet dla członków Zarządu. 
Po dyskusji poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 23/15   wynikającą z planu rzeczowo 
finansowego w sprawie przyznania diet dla członków zarządu. 
 
Uchwała została przyjęta przy 12 głosach za. 
 
       Omówiono rozmowy przeprowadzone w Wydziale Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska w sprawie zakresu prac w ramach kwoty 320 tys.  ( 160 tys. z lat poprzednich i 
160 tyś. przyznanych na rok 2016) przeznaczonej  na dofinansowanie inicjatyw Rady Osiedla. 

 naprawa nawierzchni parkingów  miejskich przy ul. Szafera i ul. Benesza 
 naprawa chodnika na przy ul. Szafera od pl. Olimpijczyków do ul. Romera 
 rozpatrzenie możliwości i ewentualne rozpoczęcie budowy budowy parku osiedlowego 

na terenie tzw. „Psiego Pola” 
 montaż koszy na śmieci w rejonie ul. Litewskiej 

 
        Przewodniczący Rady Osiedla zapoznał zebranych z odpowiedzią na pismo dotyczące 
bezpieczeństwa w ruchu drogowym w rejonie ul. Romera 13-15, 17-19 z Urzędu Miasta 
Szczecin Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 
Urząd nie widzi w obecnej chwili podstaw do zamontowania progów  zwalniających w tym 
rejonie.  
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

 


